
NOGOMETNI KLUB OLIMPIJA LJUBLJANA 
Dvorakova 3, SI-1000 Ljubljana, Slovenija 

 

T +386 1 431 01 44 | F +386 1 434 06 15 
W www.nkolimpija.si M info@nkolimpija.si 

 

 

 

ZADEVA: IZJAVA ZA JAVNOST 

Spoštovani, 

na žalost smo po lepem nogometnem dogodku v soboto v Stožicah ponovno prisiljeni v debate o ne-nogometnih temah. 

Verjetno je javnosti že znano, da se – če je le mogoče – medsebojnega obstreljevanja prek medijev branimo, ker 

vztrajamo pri ohranjanju ravni kulturnega obnašanja, a smo tokrat preprosto prisiljeni reagirati. 

Kako kdo javno ocenjuje sojenje, delo nogometnih institucij in celo vsega povezanega s slovenskim glavnim mestom, na 

koncu ni naša skrb, ne moremo pa ostati tiho, ko se začnejo zavajanja glede obnašanja funkcionarjev v VIP prostoru 

stadiona Stožice, kjer je NK Olimpija Ljubljana pristojna za organizacijo in potek protokola. 

Ne le presenečeni in začudeni, zgroženi smo nad izjavami direktorja NK Maribor g. Bojana Bana na ponedeljkovi 

novinarski konferenci, na kateri je obtožil predsednika Nogometne zveze Slovenije (NZS) g. Aleksandra Čeferina z 

ničemer izzvanih groženj na račun športnega direktorja NK Maribor g. Zlatka Zahoviča v VVIP prostoru stadiona Stožice. 

Po tovrstni reakciji in nelogičnih zaključkih se lahko samo vprašamo, če smo sploh bili na isti tekmi. 

Prostaško obnašanje g. Zahoviča v VIP prostoru ljubljanskega stadiona namreč ni nič novega, priča smo mu na žalost bili 

že ob derbiju v Ljubljani v prejšnji sezoni, tudi tokrat pa smo bili naravnost šokirani nad pomanjkanjem osnovnega 

bontona športnega direktorja Maribora. V osrednji VVIP prostor je najprej na silo vstopil z osebami, ki niso bile 

najavljene, potem pa sploh ni zasedel svojega sedeža, pač pa je srečanje stoje spremljal za predsednikom NZS, nenehno 

provociral in žalil g. Čeferina ter s svojim skrajno primitivnim vedenjem motil vse prisotne na omenjeni tribuni. 

Osebno sem zato že med srečanjem stopil do g. Bana in ga prosil, naj pomiri g. Zahoviča in ga opomni na spoštovanje 

osnovnega bontona v tuji hiši. Vendar kot kaže v NK Mariboru ni človeka, ki bi bil sposoben klubskega športnega 

direktorja kontrolirati. Če bi to z velikim začudenjem še razumeli, pa preprosto ne moremo doumeti, da so se pri NK 

Mariboru z zavajanjem lotili opisa grozljivega dogajanja v našem VVIP prostoru, ki ga je na našo veliko žalost spremljala 

polna VVIP tribuna naših povabljencev.  

Na žalost ugotavljamo, da NK Maribor in direktor g. Ban s tovrstnim zavajanjem javnosti delujeta skrajno neresno in 

povsem nekulturno. Kot kaže bomo zato prisiljeni na naslednjem srečanju Olimpija : Maribor v Ljubljani poostriti varnost 

v našemu VIP prostoru in še bolj selektivno izbrati osebe, ki jim bo sploh dovoljen vstop na VIP tribuno. 

S spoštovanjem, 

Sanel Konjević 

direktor NK Olimpija Ljubljana 


